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Vragen van de leden Remkes en Aptroot (beiden VVD) aan de minister van Verkeer en
Waterstaat en de staatssecretaris van Financien over heroverweging van de voorziene
verhoging van de motorrijtuigenbelasting in combinatie met de voorziene verlaging van de
BPM  (Ingezonden 29 januari 2010).
 
1
Hebt u kennisgenomen van de suggestie van het Tweede Kamerlid Koopmans (CDA) in een
recent tv-programma 1) om de in het Belastingplan 2010 voor de komende jaren voorziene
verhoging van de motorrijtuigenbelasting in combinatie met de voorziene verlaging van de
BPM te heroverwegen in het licht van de discussie over de kilometerheffing?
 
2
Deelt u de mening dat deze onderdelen van het belastingstelsel onrechtvaardig uitpakken voor
autobezitters die de afgelopen paar jaar een nieuwe auto hebben gekocht? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, bent u bereid de Kamer voorstellen te doen om deze besluiten aan te passen? 
 
 
1) Goedemorgen Nederland, 26 januari 2010
 
 
 


